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 Mestni svet  
  
Komisija za okolje, prostor in komunalno 
infrastrukturo 
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  
 T: 04 2373 586    
 E: Mihaela.sustar-gruber@kranj.si     
 S: www.kranj.si 

 
Številka:     032-10/2023 
Datum:            8. 4. 2024 
 

Z A P I S N I K 
 
 
11. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo, ki je potekala v ponedeljek, dne 8. 4. 2024 s 
pričetkom ob 16.30 uri, na sedežu MO Kranj, Slovenski trg 1, I. nadstropje, soba 162. 
 
Prisotni: 

 Bojan Homan, predsednik komisije 

 Jakob Klofutar, član komisije 

 Evstahij Drmota, član komisije 

 Klemen Kastelic, Oddelek za pravne in kadrovske zadeve, Sektor za finance in splošne zadeve 

 Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora 

 Aleksandra Ažman, Skupne službe varstva okolja 

 Marko Hočevar, Urad za gospodarske dejavnosti in promet 

 Mihaela Šuštar Gruber, tajnica komisije 
 
Tomaž Ogris in Ivica Bobolinski sta opravičila svojo odsotnost. Predsednik komisije je ugotovil, da je komisija 
sklepčna in predlagal naslednji dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 10. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 12. 2. 2024  
2. Premoženjske zadeve  

3. Odlok o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj  - prva obravnava 

4. Odlok o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju 

Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini Kranj – predlog  

6. Poročilo o številu postavljenih označevalnih tabel. Koliko je krajev, kjer so že postavljene nove označevalne 

table? 

7. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 
 

 
1. Potrditev zapisnika 10. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 12. 2. 2024 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 10. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 12. 2. 2024 

 
2. Premoženjske zadeve 

Obrazložitev je podal Klemen Kastelic. Predlaga se izbris zaznambe javnega dobra za parc. št. 1258/9 k.o. 
Stražišče, parc. št. 923/18 k.o. Zgornja Besnica in parc. št. 1013/1 in 1013/2 k.o. Kranj. 
Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024 se dopolni z zemljišči 
parc. št. 1258/9 k.o. Stražišče, parc. št. 923/18 k.o. Zgornja Besnica, parc. št. 1013/1 in 1013/2 k.o. Kranj, 
parc. št. 208/19 k.o. Primskovo, parc. št. 2/8 k.o. Huje in parc. št. 690/1 k.o. Suha. 
Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024 se dopolni z zemljišči za 
celostno ureditev Savske ceste (cca 1000 m 2). Po razpravi je bil sprejet 
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SKLEP 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 
3. Odlok o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj  - prva obravnava 

Obrazložitev sta podali Nika Rovšek in Aleksandra Ažman. V lanskem letu je prenehal veljati Odlok o 
sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini Kranj za obdobje 2021 - 2023 (Odlok), 
namenjen spodbujanju varovanja in obnove nepremične kulturne dediščine v občini. Zaradi velikega 
zanimanja občanov in dobre finančne realizacije je v obravnavi nov odlok za obdobje 2024 - 2028. V Odloku 
so določeni pogoji za pridobitev sredstev, izvedbo postopka ter način izvajanja nadzora pri ohranjanju in 
vzdrževanju nepremične kulturne dediščine v občini. Odlok je namenjen spodbujanju varovanja in obnove 
nepremične kulturne dediščine v MOK. Namen bo uresničen z izvajanjem ukrepa sofinanciranja projektov 
obnove stavbne lupine zaščitenih objektov (zunanje stene proti neogrevanim prostorom (fasada), stropi 
proti neogrevanemu prostoru (streha), stavbno pohištvo (okna, vrata)), upravičenost do sofinanciranja pa 
bo ugotavljala strokovna komisija, sestavljena iz predstavnikov MOK, ZVKDS in ZTKK na podlagi vloge in 
obveznih prilog. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o sofinanciranju obnove nepremične kulturne dediščine v Mestni občini 
Kranj  - prva obravnava 

 
4. Odlok o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju 

Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

Obrazložitev je podal Marko Hočevar. Področje odvajanja in čiščenja komunalnih in padavinskih odpadnih 
voda na območju Mestne občine Kranj ureja Odlok o odvajanju In čiščenju komunalne in padavinske odpadne 
vode (Uradni list RS, št. 23/2015, v nadaljevanju Odlok). Odlok celovito ureja področje zagotavljanja 
navedene obvezne občinske gospodarske javne službe. Zaradi poenostavitve postopkov se s spremembo 
določil krovne pogodbe o izvajanju javnih služb spremeni tudi Odlok na način, da se redno in investicijsko 
vzdrževanje določi kot obveznost izvajalca gospodarske javne infrastrukture na področju oskrbe s pitno vodo 
in odvajanja in čiščenja odpadnih voda. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembi Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske 

odpadne vode na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

 
5. Poročilo o številu postavljenih označevalnih tabel. Koliko je krajev, kjer so že postavljene nove 

označevalne table? 

S strani Katje Štruc je bilo podano pisno pojasnilo: »Postavljene so tri table na Rupi, tri na Drulovki in tri na 
Orehku. Postavitev je bila usklajena s krajevnimi skupnostmi.« 
Člani komisije prosijo za dodatna pojasnila in sicer, koliko tabel se bo še postavilo in kje. Prosijo za plan 
postavitve označevalnih tabel. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila s Poročilom o številu postavljenih označevalnih tabel. 

 
6. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 

 Bojan Homan: V proračunu so predvidena sredstva za preplastitev Delavske ceste v Stražišču. V kolikor 
se bo preplastila cesta naj se prenovijo tudi pločniki. Pločniki se samo »flikajo«. Predlaga, da se istočasno 
s preplastitvijo ceste prenovijo tudi pločniki. Predlaga tudi nove označbe za pešce in kolesarje. 
 

 Evstahij Drmota: Še vedno opozarja na težave pri podvozu v smeri proti Besnici. Z novim asfaltom 
problem ne bo rešen. Glavni problem podvoza je, da poleg vozil ni prostora za pešce in kolesarje. 
Stopnice so rešitev vendar ne za mamice z vozički. Pločnika ni, poleg tega tudi ni oznake za mešan 
promet. 
Predlaga, da se kontaktira DRI za pomoč pri rešitvi podvoza. Rešitev je možna kot na Masarykovi v 
Ljubljani. Od kmetije na ovinku do križišča za Besnico naj se postavi tabla 30 km/h, poleg tega naj se 
preplasti tudi vozišče. Obvezno naj se postavi tabla za mešan promet (pešci, kolesarji, tovorna vozila) in 
nova varnostna ograja. Z malo sredstev se lahko vsaj delno uredi situacija. 
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Seja je bila zaključena ob 17.50 uri. 
 
 
Zapisala:                                                                                           
Mihaela Šuštar Gruber        
Tajnica komisije                                         BOJAN HOMAN 

               predsednik komisije 
 
 
 
 
 
Poslano: 

- članom komisije in prisotnim na komisiji 


